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The global campaign against the death penalty is gaining 
momentum 
Statement by Terry Davis, Secretary General of the Council of Europe 
 
Strasbourg, 16.11.2007 - The campaign for a worldwide moratorium and the abolition of 
the death penalty is gaining momentum. The approval of a draft resolution in the Third 
Committee of the United Nations General Assembly marks a turning point in the effort to 
eradicate executions throughout the world. As a continent free of the death penalty, 
Europe as a whole is clearly in favour of this initiative, but the broad support for the draft 
resolution in the Third Committee shows that this is not only a European point of view. 
The text, which will be put to a vote in the General Assembly in December, is a collective 
effort of a global coalition of countries who reject this inhuman and barbaric form of 
punishment. 
 
 
La campagne mondiale de lutte contre la peine de mort 
s'intensifie 
Déclaration de M. Terry Davis, Secrétaire Général du Conseil de l'Europe 
 
Strasbourg, 16.11.2007 - La campagne visant à obtenir un moratoire mondial contre la 
peine de mort et son abolition prend de l'ampleur. L'approbation d'un projet de résolution 
par la Troisième Commission de l'Assemblée générale des Nations Unies constitue une 
étape importante dans les efforts pour faire cesser les exécutions dans le monde entier. 
L'Europe, qui est un continent affranchi de la peine de mort, est manifestement 
favorable à cette initiative, mais le soutien considérable dont bénéficie le projet de 
résolution au sein de la Troisième Commission révèle qu'il ne s'agit pas simplement d'un 
point de vue européen. Ce texte, qui sera soumis aux voix à l'Assemblée générale en 
décembre prochain, est le fruit d'un effort collectif de pays du monde entier qui unissent 
leurs efforts pour rejeter cette sanction inhumaine et barbare. 
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